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PROTOKÓŁ NR V/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Łobzie 

w dniu 29 sierpnia 2024 roku. 

 

Miejsce obrad: Urząd Miejski w Łobzie sala 21.  

Sesja rozpoczęła się o godz. 1000  

 

Transmisja z obrad V sesji Rady Miejskiej w Łobzie udostępniona została w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

(nagranie: 2:17 - 3:52) 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobzie Henryk Stankiewicz otworzył V w obecnej kadencji 

sesję Rady Miejskiej w Łobzie zwołaną na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 

r. o samorządzie gminnym.  

Przywitał przybyłych radnych, a w imieniu Wysokiej Rady przywitał p. Burmistrza  

i wszystkich uczestniczących w obradach oraz mieszkańców, którzy przebieg sesji mogą 

obejrzeć online – za pośrednictwem Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w 

Łobzie www.bip.lobez.pl 

Przewodniczący Rady przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad poprosił radnych o 

potwierdzenie obecności poprzez naciśnięcie przycisku kworum. Na podstawie zgłoszeń 

stwierdził kworum (14 radnych obecnych) na ustawowy stan 15 umożliwiające Radzie 

podejmowanie prawomocnych decyzji. Radny Marek Rokosz zapowiedział spóźnienie. (Listy 

obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do niniejszego protokołu.) 

 

Ad. 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 

 

(nagranie: 3:53 - 4:22) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zapytał, czy są wnioski o zmianę porządku obrad. 

Wobec braku zgłoszeń, Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie 

obradować będzie zgodnie z porządkiem obrad przesłanym w zawiadomieniu o sesji. 

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji; 

4. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

5. Informacja dotycząca przygotowania placówek oświatowych prowadzonych przez 

Gminę Łobez do roku szkolnego 2024/2025; 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na 2024 

rok; 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Łobez na lata 2024 – 2037; 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Łobeskiego na realizację zadania pn.: "Przebudowa i rozbudowa drogi 

powiatowej nr 4327Z w miejscowości Grabowo wraz z infrastrukturą 

towarzyszącą"; 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia "Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Łobez na lata 2024-2027 z perspektywą do roku 2031"; 

http://www.bip.lobez.pl/
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10. Rozpatrzenie e projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr VII/51/2015 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie zasad i trybu udzielania 

dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy studni wierconych; 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Łobez; 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

oznaczonej nr 525 położonej w obrębie 2 miasta Łobez przy ul. Bocznej; 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr L/337/2022 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie utworzenia Centrum Usług 

Społecznych w Łobzie oraz nadania statutu; 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia obwodów wyborczych 

w celu przeprowadzenia wyborów członków Rady Osiedla w Łobzie; 

15. Pisemne interpelacje i zapytania radnych; 

16. Komunikaty i informacje; 

17. Informacje Przewodniczącego Rady; 

18. Zamknięcie obrad. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.  

(nagranie: 4:23 - 5:25) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że do przyjęcia przez Radę jest protokół Nr III z sesji, 

która odbyła się 27 czerwca br. (była to sesja zwyczajna) oraz protokół Nr IV z dnia 5 lipca br. 

(była to sesja nadzwyczajna). Protokoły zostały wyłożone do wglądu w biurze Rady Miejskiej, 

w Biuletynie Informacji Publicznej i przed dzisiejszymi obradami.  

Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący poddał je pod głosowanie.  

 

Wyniki głosowania:  

Za: 13; PRZECIW:0; WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; OBECNY NIEGŁOSUJĄCY:1; 

NIEOBECNY: 1  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła 

protokoły z poprzednich sesji. 

 

Ad. 4 Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym. 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 5:26 - 14:49) 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: Radny Mariusz Wijatyk, Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz, 

Radna Wiesława Romejko, Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła, Kierownik Wydziału Infrastruktury 

Komunalnej i Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska.  

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

 

Ad. 5 Informacja dotycząca przygotowania placówek oświatowych prowadzonych przez 

Gminę Łobez do roku szkolnego 2024/2025; 

(nagranie: 14:50 – 15:04) 
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Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

 

Ad. 6 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 

2024 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

 

(nagranie: 15:05 – 22:35) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję. 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska zgłosiła autopoprawkę p. Burmistrza do niniejszego 

projektu uchwały – stanowi ona załącznik do protokołu. 

Głos w dyskusji zabrali: Radny Krzysztof Bartos, Radna Wiesława Romejko, Radny Mariusz 

Wijatyk, Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Katarzyna Tokarska przedstawiła opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 15; PRZECIW; WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0.  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na 2024 rok 

 

UCHWAŁA NR V/33/2024 

w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na 2024 rok - stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 7 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Łobez na lata 2024 – 2037; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

(nagranie: 22:36 – 25:14) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję. 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska zgłosiła autopoprawkę Burmistrza do niniejszego 

projektu uchwały – stanowi ona załącznik do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Katarzyna Tokarska przedstawiła opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 
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Wyniki głosowania:  

Za: 15; PRZECIW; WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0.  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Łobez 

na lata 2024-2037 

UCHWAŁA NR V/34/2024 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Łobez na lata 2024-2037 - 

stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 8 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Łobeskiego na realizację zadania pn.: "Przebudowa i rozbudowa drogi 

powiatowej nr 4327Z w miejscowości Grabowo wraz z infrastrukturą towarzyszącą"; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

(nagranie: 25:15 –27:43) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję. 

Pytanie w dyskusji zadał radny Adma Hlib. Odpowiedzi udzielił Kierownik Wydziału 

Inwestycji i Rozwoju Lokalnego Witold Mazur.  

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Katarzyna Tokarska przedstawiła opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 15; PRZECIW; WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0.  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Łobeskiego 

na realizację zadania pn.: "Przebudowa i rozbudowa drogi powiatowej nr 4327Z 

w miejscowości Grabowo wraz z infrastrukturą towarzyszącą"; 

 

UCHWAŁA NR V/35/2024 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Łobeskiego na realizację zadania 

pn.: "Przebudowa i rozbudowa drogi powiatowej nr 4327Z w miejscowości Grabowo 

wraz z infrastrukturą towarzyszącą"; - stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 9 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia "Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Łobez na lata 2024-2027 z perspektywą do roku 2031"; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie wraz z Raportem z wykonania Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Łobez za lata 2022-2023 radni otrzymali na piśmie – załącznik do 

protokołu. Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady 

Miejskiej.  

(nagranie: 27:44 – 32:39) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję. 
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Pytanie w dyskusji zadali: Radna Wiesława Romejko, Radny Adam Hlib. Odpowiedzi udzieliła 

Kierownik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska  

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Katarzyna Tokarska przedstawiła opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 13; PRZECIW; WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 2.  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia "Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Łobez na lata 2024-2027 z perspektywą do roku 2031"; 

UCHWAŁA NR V/36/2024 

w sprawie uchwalenia "Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Łobez na lata 2024-

2027 z perspektywą do roku 2031"; -stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 10 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr VII/51/2015 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji 

celowej na dofinansowanie kosztów budowy studni wierconych; 

 (nagranie: 32:40 – 34:15) 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Katarzyna Tokarska przedstawiła opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 15; PRZECIW; WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0.  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr VII/51/2015 Rady Miejskiej w Łobzie 

z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej na 

dofinansowanie kosztów budowy studni wierconych; 

UCHWAŁA NR V/37/2024 

zmieniającej uchwałę Nr VII/51/2015 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 30 kwietnia 2015 r. 

w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy 

studni wierconych; - stanowi załącznik do protokołu 
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Ad. 11 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Łobez; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

(nagranie: 34:16 – 35:32) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Katarzyna Tokarska przedstawiła opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 15; PRZECIW; WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0.  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

na rzecz Gminy Łobez; 

UCHWAŁA NR V/38/2024 

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości na rzecz Gminy 

Łobez; - stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 12 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości 

oznaczonej nr 525 położonej w obrębie 2 miasta Łobez przy ul. Bocznej; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

(nagranie: 35:33 – 37:16) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Katarzyna Tokarska przedstawiła opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady poddając projekt uchwały pod głosowanie, poinformował, że zgodnie  

z wymogiem art. 25a ustawy o samorządzie gminnym, Radny Wiesław Grekowicz, powinien 

wyłączyć się od głosownia niniejszej uchwały. Głosowanie to dotyczy jego interesu prawnego.  

Wyniki głosowania:  

Za: 14; PRZECIW0; WSTRZYMUJĄCE SIĘ:0; OBECNY NIEGŁOSUJĄCY: 1. 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości oznaczonej nr 525 położonej 

w obrębie 2 miasta Łobez przy ul. Bocznej; 
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UCHWAŁA NR V/39/2024 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy nieruchomości oznaczonej nr 525 położonej w obrębie 2 miasta Łobez 

przy ul. Bocznej; - stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 13 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr L/337/2022 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie utworzenia Centrum Usług 

Społecznych w Łobzie oraz nadania statutu; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

(nagranie: 37:17 – 41:34) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję. 

Pytanie w dyskusji zadała Radna Wiesława Romejko. Odpowiedzi udzieliła Dyrektor CUS 

Dorota Skólmowska.  

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Katarzyna Tokarska przedstawiła opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 15; PRZECIW;0 WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0.  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę w sprawie utworzenia Centrum Usług Społecznych w Łobzie oraz 

nadania statutu; 

UCHWAŁA NR V/40/2024 

zmieniającej uchwałę Nr L/337/2022 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 31 marca 2022 r. 

w sprawie utworzenia Centrum Usług Społecznych w Łobzie oraz nadania statutu; - 

stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 14 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia obwodów wyborczych 

w celu przeprowadzenia wyborów członków Rady Osiedla w Łobzie; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu. 

Był on szczegółowo analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej.  

(nagranie: 37:17 – 57:32) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz otworzył dyskusję. 

Wiceprzewodniczący Rady Mariusz Szpryngacz zgłosił wniosek formalny poprzez złożenie 

autopoprawki do niniejszego projektu uchwały, aby część miasta Łobez obejmująca ulicę 

Okopową przenieść do obwodu wyborczego nr 2 natomiast część miasta Łobez obejmująca 

ulice: Miodowa, Rolna, Przemysłowa przenieść do obwodu wyborczego nr 1.  

Radny Mariusz Wijatyk zapytał w jaki sposób ta zmiana przełoży się na liczbę mieszkańców w 

poszczególnych obwodach. Wiceprzewodniczący Rady Mariusz Szpryngacz odpowiedział, że 

jest to różnica 80 wyborców.  
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Radny Adam Hlib zwrócił uwagę na duże różnice w przedstawicielstwie mieszkańców   

w poszczególnych obwodach. Dodatkowo np. ulica Konopnicka znajduje się w tym samym 

obwodzie co ulice Rolna, Przemysłowa czy Szkolna. Niektóre ulice, zostały ułożone blisko 

siebie a w tym przypadku ten podział wydaje się dziwnie sztuczny. Widać, że nie do końca 

zostało to dopracowane.  

Radna Wiesława Romejko zapytała, czy dokonano analizy, o której powiedział Radny Adam 

Hlib. Dlaczego występują tak duże różnice w przedstawicielstwie mieszkańców. Na komisji to 

pytanie zostało już zadane i odpowiedzi nie uzyskaliśmy.  

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła zaproponował, aby na tę chwilę przyjąć uchwałę  w takiej wersji 

jaka ona jest, a my ją dopracujemy i przygotujemy na następną sesję.  

Radca Prawny Bogdan Skólmowski w odniesieniu do podstawy prawnej tej uchwały, wyjaśnił 

że tutaj nie obowiązują żadne kryteria, które obowiązują w kodeksie wyborczym, gdzie się 

ustala obwody głosownia w wyborach innych. Tutaj podstawą prawną jest statut osiedla, który 

stanowi, że rada ustala obwody glosowania. Zatem nie ma sztywnych kryteriów ustalania 

proporcjonalności. Jest to wyłączna decyzja Rady w jakim zakresie i ile tych obwodów jest.  

Radny Adam Hlib zgłosił wniosek formalny o przerwę w obradach w celu przedyskutowania 

dalszego stanowiska w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady poddał wniosek formalny pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 15; PRZECIW;0 WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0.  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

Przewodniczący Rady zarządził przerwę w obradach sesji.  

- Przerwa –  

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz po przerwie wznowił obrady V sesji Rady 

Miejskiej w Łobzie.  

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Mariusz Szpryngacz, zgłosił wniosek formalny 

stanowiący autopoprawkę do niniejszego projektu uchwały, którą szczegółowo przedstawił. 

Równocześnie poinformował, że wycofuje swój poprzedni wniosek.   

Przewodnicząca Rady osiedla Mirosława Borowska poinformowała, że niniejsza zmiana 

spowoduje, że nie będzie mogła wziąć udziału w wyborach, ponieważ w tym terminie 

wyjeżdża. Trzy miesiąc temu zgłaszałam to p. sekretarz. 

Radny Adam Hlib zapytał, czy można zmienić terminarz wyborów. 

Zastępca Burmistrza Tomasz Sobolewski poinformował, że nie trzeba być fizycznie na 

wyborach, wystarczy, że zostanie zgłoszona pani kandydatura i może pani być wybierana. Jest 

to potwierdzone przez p. Radcę Prawnego.      

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz zamknął dyskusję. Następnie poddał pod 

głosowanie wniosek formalny zgłoszony przez Wiceprzewodniczącego Rady Mariusza 

Szpryngacza. 

Wyniki głosowania:  

Za: 14; PRZECIW;0 WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 1.  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku głosowania przyjęła 

poprawkę do uchwały.   

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Katarzyna Tokarska przedstawiła opinię komisji 

stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 15; PRZECIW;0 WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0.  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 
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Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie w wyniku 

głosowania podjęła uchwałę w sprawie utworzenia obwodów wyborczych w celu 

przeprowadzenia wyborów członków Rady Osiedla w Łobzie; 

     UCHWAŁA NR V/41/2024 

w sprawie utworzenia obwodów wyborczych w celu przeprowadzenia wyborów członków 

Rady Osiedla w Łobzie; - stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 15 Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacje i zapytania składa się na piśmie do Przewodniczącego Rady, który przekazuje je 

niezwłocznie Burmistrzowi. Burmistrz lub osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana 

udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji 

lub zapytania. 

 

(nagranie: 57:33 –1:14:55) 

Interpelacje złożyli: Radny Marek Rokosz, Radny Adam Hlib. Radna Wiesława Romejko. 

Radny Mariusz Szpryngacz odniósł się do sprawy uciążliwego ruchu samochodów 

ciężarowych na ulicy Drawskiej. Wyraził nadzieję, że temat zostanie ponownie 

przeanalizowany.  

Przewodniczący Rady zamknął pkt 15. 

 

Ad. 16 Komunikaty i informacje. 

(nagranie: 1:14:55 – 1:26:24) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poinformował, że kolejna sesja Rady odbędzie się 

26 września br. Wspólne posiedzenie komisji stałych 24 września br. 

Zastępca Burmistrza Tomasz Sobolewski odniósł się do wypowiedzi w sprawie ruchu 

pojazdów ciężarowych na ulicy Drawskiej. Na dziś jedynym rozwiązaniem tej sytuacji to 

będzie powrót do sytuacji status quo. 

Wiceprzewodniczący Rady Mariusz Szpryngacz w imieniu starostwa powiatowego zaprosił na 

Dożynki Powiatowo-Gminne, które odbędą się 31 sierpnia br. w Radowie Małym. 

Radna Danuta Galczak podziękowała pracownikom Wydziału Infrastruktury Komunalnej i 

Ochrony Środowiska za naprawienie ławki przy ulicy Komuny Paryskiej.  

Radny Adam Hlib w podziękowaniu za pracę Przewodniczącej Rady Osiedla Mirosławy 

Borowskiej oraz wszystkich członków Rady Osiedla. wręczył p. Mirosławie bukiet kwiatów. 

Do życzeń dołączyła Radna Wiesława Romejko.  

Radny Krzysztof Bartos podziękował p. Burmistrzowi i wszystkim osobom, które się 

przyczyniły do dokończenia budowy chodnika w Zajezierzu. W dalszej części wypowiedzi 

podziękował pracownikom wydziału nieruchomości za sprawne załatwienie tematów 

dotyczących działek KOWR-u oraz p. Sekretarz za wszelką pomoc w sprawach urzędowych.  

Radna Katarzyna Tokarska podziękowała dyrektorom jednostek oświatowych za serdeczne 

przyjęcie Komisji Spraw Społecznych podczas wizytacji placówek. 

Więcej zgłoszeń nie wniesiono. Przewodniczący Rady zamknął pkt 16. 

 

Ad. 17 Informacje Przewodniczącego Rady. 

(nagranie: 1:26:25 – 1:27:21) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz poinformował o spotkaniach i wydarzeniach,  

w których wziął udział w działalności międzysesyjnej.  
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Ad. 18 Zamknięcie obrad. 

 (nagranie: 1:27:22 – 1:27:33) 

Przewodniczący Rady Henryk Stankiewicz stwierdził, że Rada Miejska w Łobzie zrealizowała 

porządek obrad. W związku z tym zamknął V sesję Rady Miejskiej w Łobzie. 

 

Zakończenie obrad: godz. 11:40 

      

(Płyta CD z nagraniem wraz z konwersją zapisu audio na tekst V sesji Rady Miejskiej  

w Łobzie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.) 

         

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

 

 

 

 

 

                                                                         Przewodniczył: 

 

                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

                                                                                             Henryk Stankiewicz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Aneta Dajnowska 

 

 


